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R E P U B L I K A      H R V A T S K A  

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GORNJA VEŽICA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA :     24-05/22-01/10 
URBROJ : 2170-1-09-10-22-20 
Rijeka,       28. 10. 2022. 
 
 
 

ZAPISNIK 

SA 44. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

44. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 28. listopada 2022. godine (petak) s 
početkom u 16,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Ozren Kraljić, predsjednik VMO 
- Marijan Bačić, zamjenik predsjednika VMO 
- Adam Butigan, član VMO 
- Iva Ciper, član VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Frančeska Sobol-Mišćević, član VMO 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 
 

D N E V N I     R E D 

 

1. Razmatranje komunalnih prioriteta MO Gornja Vežica za 2023. godinu 

2. Razmatranje pristiglih dopisa građana 

3. Razno 

3.1. Pastirski pohod nadbiskupa koadjutora mons. Mr. Mate Uzinića Župi Sv. 

Ane i lokalnoj zajednici – MO Gornja Vežica 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 

 

 

AD 1 
  
 Nazočni su razmotrili i prokomentirali sve pristigle komunalne prioritete MO Gornja 
Vežica za 2023. godinu. 
 Obzirom na veći obim zahvata, potrebno je sve prijedloge obići i još jednom 
razmotriti te je donesen 
 

Zaključak:  

 Kako će se komunalni prioriteti usvojiti na idućoj sjednici koja će se održati 

početkom studenog.  
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AD 2 

  
Vijeće je razmotrilo pristigle dopise i zahtjeve građana: 
 
-Vezano za zahtjev ovlaštene osobe Zdravka Kučića kbr. 14 da se rekonstruira prilazna 
cesta zgradi navedenog kućnog broja, što se godinama raspravlja i dogovara sa 
nadležnim službama, 
 
-Zahtjev mještana ulice Gornja Vežica kbr. 18 je također razmotren budući da pored 
dvorišnog prilaza stalno budu parkirana vozila koja onemogućavaju prilaz interventnim 
službama i KD Čistoća kojoj je često onemogućeno pražnjenje kontejnera za smeće,  

 

Zaključak: 

 

-obzirom da je problematika slana kroz redovne dopise a bila je svrstana i u 

prijedloge komunalnih prioriteta (iako zahvat nije moguće realizirati iz sredstava 

Mjesnog odbora), isti će se ponovo proslijediti nadležnima na razmatranje, 

 

-zahtjev će se proslijediti Rijeka plusu na razmatranje i postupanje.  
 

AD 3 
 
 Nazočni su upoznati sa pastirskim pohodom nadbiskupa koadjutora mons. mr. 
Mate Uzinića koji osim Župe Sv. Ana posjećuje i upoznaje lokalnu zajednicu.  

Nakon posjeta Osnovnoj školi Gornja Vežica, nadbiskup je posjetio i Mjesni odbor 
Gornja Vežica. Nakon kraćeg upoznavanja, zamjenik predsjednika Vijeća upoznao je 
nadbiskupa sa pripremama i planovima vezanim za gradnju crkve Sv. Ana u kojima je MO 
Gornja Vežica uvelike sudjelovao. 
 
Sjednica je završila u 18,00 sati.  
U Rijeci, 28. listopad 2022. godine. 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.     
 
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
         Sonja Ban Oklobdžija                                                     Ozren Kraljić 


